
Or. 0002. 4. 2011

R  A  D  A       G  M  I  N  Y      S  Z  C  Z  U  T  O  W  O

P R O T O K O Ł   Nr V II/ 2011
Sesji  Rady  Gminy   S z c z u t o w o

odbytej w dniu 11 kwietnia    2011 roku .

Protokół zawiera:

1. Uchwałę  Nr VII/37/2011 zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia 
    długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
    Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie planowanego deficytu 
    budżetu gminy, w związku z realizacją zadania inwestycyjnego pn. 
    Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Szczutowie . 
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P R O T O K O Ł    N r VII / 2011
Sesji Rady Gminy  S z c z u t o w o

odbytej w dniu 11 kwietnia  2011 roku .
w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Szczutowie .

Przewodniczył : Przewodniczący Rady Gminy  – Pan Zbigniew Kopciński .
Protokołowała  :  Celina  Szczepańska  –  Inspektor  ds.  obsługi  Rady  Gminy  i
Kancelarii .
                                                              Sesję rozpoczęto o godz.           12,05 
                                                              a zakończono     o godz.            13,00
                                                              Stan radnych                                - 15
                                                              Obecnych                                     - 14
                                                              Procent frekwencji                     -  93

Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu listy
obecności . 

Porządek posiedzenia :
1. Otwarcie sesji , stwierdzenie quorum  .
2. Przedstawienie porządku obrad, ewentualne zmiany . 
3.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej
   pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
   Wodnej w Warszawie na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu gminy, w
   związku z realizacją zadania inwestycyjnego pn. Termomodernizacja budynku
   Szkoły Podstawowej w Szczutowie . 
4. Wolne wnioski  .   
5. Zakończenie obrad VII  Sesji Rady Gminy Szczutowo .

                                             P r z e b i e g :

Do punktu 1 porządku obrad : 
Pan Zbigniew Kopciński - dokonał otwarcia VII Sesji Rady Gminy .
Przywitał przybyłych radnych oraz Wójta Gminy – Pana Andrzeja Twardowskiego
Skarbnika Gminy  – Panią  Annę Jeżewską  i  Sekretarza  Gminy  –  Pan Dariusza
Lazarowskiego. Na podstawie listy obecności stwierdził , że obrady VII Sesji są
prawomocne .

Do punktu 2 porządku obrad : 
Nie zgłoszono wniosków dotyczących zmiany w porządku VII Sesji . 
Przewodniczący  Rady  –  Pan  Zbigniew  Kopciński   poddał  pod  głosowanie
proponowany porządek obrad VII Sesji  .
Obecnych i uczestniczyło  w głosowaniu 14 radnych .
„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych . 
„Przeciw” -  0 .
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„Wstrzymało się od głosu”- 0 
Rada jednogłośnie przyjęła porządek obrad VII Sesji Rady Gminy .

Do punktu  3  porządku obrad :  
Skarbnik Gminy  – Pani  Anna Jeżewska  – poinformowała,  z  uwagi  na fakt,  że
zmieniły  się  zasady  udzielania  pożyczek  przez  Wojewódzki  Fundusz  Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie , zachodzi konieczność dokonania
zmian w uchwale podjętej na poprzedniej sesji . Spłata pożyczki miała nastąpić w
latach 2012-2013 , według nowych zasad w latach 2012-2014 .W chwili obecnej,
aby skorzystać 30 % umorzenia  pożyczki , gmina musi spłacić ją w ciągu 2 lat.  
Pozostałe elementy uchwały pozostają bez zmian .
 –  Pan  Kapuściński  Jan  –  przy  naszym  budżecie  gminy  ,  każda  możliwość
umorzenia musi być wykorzystana . 
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński   – odczytał  projekt uchwały
zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zaciągnięcia  długoterminowej  pożyczki  z
Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w
Warszawie  na  sfinansowanie  deficytu  budżetu  gminy,  w  związku  z  realizacją
zadania inwestycyjnego pn. Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w
Szczutowie i poddał pod głosowanie.   
Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 14  radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało –14 radnych .
„Przeciw” -  0.
„Wstrzymało się od głosu”  - 0  . 
Rada jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr VII/37/2011 zmieniającej uchwałę  w
sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki  Wodnej w Warszawie na sfinansowanie
planowanego  deficytu  budżetu  gminy,  w  związku  z  realizacją  zadania
inwestycyjnego  pn.  Termomodernizacja  budynku  Szkoły  Podstawowej  w
Szczutowie . 
 Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 

Do punktu 4 porządku obrad : 
- Pan Jan Kapuściński – pytał jaki jest stan prawny działki,  przy ulicy 3- Maja w
Szczutowie (  od drogi  do jeziora)  .  Stanowi ona drogę pożarową oraz miejsce
spacerowe dla mieszkańców . Właścicielka działki obok podejmuje działania nie
zgodne z prawem , dokonała nasadzeń  drzewek . Prosił także o wyjaśnienie czy
ogrodzenie  betonowe  jest  usytuowane  na  właściwym  miejscu  .Właścicielka
twierdzi, że kupując działkę zapłaciła za większą powierzchnię . Wydaje mu się,
że brakującej powierzchni powinna szukać  w drodze lub u Pana Rachowicza . 
- Wójt Gminy – ta sprawa zaistniała w poprzedniej kadencji , była przedmiotem
badania przez Sąd . Szukano świadków w tej sprawie , ale nikt z mieszkańców
Szczutowa  nie  chciał  zeznawać  .Powyższy  problem  nie  został  rozwiązany  i
istnieje nadal .
-  Sekretarz Gminy – Pan Dariusz Lazarowski – Pani ta kupiła nieruchomość z
działką   8  arową,  a  okazało  się  ,  że  w  rzeczywistości  ma  6  arów .  Wszyscy
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mieszkańcy przy ulicy 3 – Maja mają ten problem. Grunty zostały zabrane pod
drogę  i  nie   uregulowano  stanu  prawnego  .   Ponieważ  gmina  nie  podpisała
protokołu z rozgraniczenia, właścicielka ta wystąpiła do Sądu  przeciwko gminie .
Z powodu braku wniesienia opłaty skarbowej Sąd umorzył postępowanie i sprawa
nadal  jest  niewyjaśniona  .  Gmina  powinna wystąpić  do Sadu uzyskanie  prawa
własności tej działki przez zasiedzenie . Droga w tym miejscu jest potrzebna do
celów p.poż. , jest to jedyne miejsce, gdzie do jeziora może dojechać samochód
strażacki .
- Pan Jan Kapuściński  - dojście do jeziora powinno być w takiej szerokości jak
obecnie , za kilka lat posadzone drzewka urosną  i problem pozostanie . 
- Pan Krzysztof Ratuszny – powinno się wrócić do sprawy sprzedaży budynku po
byłej szkole w Mierzęcinie . Budynek jest w takim stanie , że niedługo nie będzie
co sprzedawać. Powinno się obniżyć cenę wywoławczą, aby ktoś kupił . 
- Wójt Gminy – zostanie zlecone rzeczoznawcy dokonanie aktualnej wyceny tej
nieruchomości i kolejny raz przeznaczy się do sprzedaży.   
- Pan Zbigniew Szlomkowski – wnioskował o naprawę załamanego przepustu na
drodze Stara Wola – Jaźwiny  oraz zagłębienia w drodze Stara Wola – Blizno . 
-  Wójt  Gminy – poinformował  ,  że przy drodze  do Skrwilna zostały usunięte
zadrzewienia . Firma wykonująca będzie to robić dalej, do Mierzęcina , później do
Starej Woli. Może zaistnieć problem w  przypadku , gdy właściciele prywatnych
gruntów nie wyrażą zgody na usunięcie zakrzaczenia .
Z  przeprowadzonej  rozmowy  z  Kierownikiem  Zarządu  Dróg  Powiatowych
wynika,  że   został  rozstrzygnięty  przetarg  na  zakup  emulsji  do  naprawy  dróg
asfaltowych  .  Za  ok.  1  m-c  powinny  zostać  rozpoczęte  prace  na  drogach
powiatowych.  Został  ogłoszony  przetarg  na  zakup  ciągnika  oraz  równiarki  ,
zostanie rozstrzygnięty za 8 dni. Obecnie trwają prace naprawcze dróg za pomocą
wynajętej  równiarki  wykonywane  są  drogi,  którymi  poruszają  się  autobusy
dowożące  dzieci  do szkół  w Grabalu ,  w Słupi  .  Ponieważ w budżecie  gminy
posiadamy  bardzo  mało  środków   pozostałe  drogi  zostaną  naprawione  kiedy
zakupimy własny sprzęt . 
Sprawa wymiany przepustu na drodze Stara Wola – Jaźwiny  zostanie osobiście
zbadana na miejscu i podejmie decyzję . 
-  Pan  Ryszard  Pijankowski  –  prosił  o  naprawę  za  pomocą  równiarki
nieprzejezdnej drogi Białasy – Gugoły .  
- Pan Bieńkowski Leszek – monitować o naprawę drogi Blinno – Likec do granicy
naszego województwa za pomocą równiarki przez powiat. 
-  Wójt  Gminy  –  Pan  Andrzej  Twardowski  –  droga  w  Białasach  zostanie
naprawiona . Podziękował Panu Pijankowskiemu za naprawę drogi w Białasach
we własnym zakresie w ten sposób, że może jeździć autobus szkolny .   Będzie
monitował o naprawę drogi przez powiat . Trzeba jednak wiedzieć , że powiat też
posiada  ograniczone  środki  w  budżecie  na  remonty  dróg  ,  może  w  dalszej
kolejności zostanie naprawiana .  
- Pan Tomasz Paprocki – pytał czy  dokonana interwencji w powiecie w sprawie
naprawy  nieprzejezdnego  odcinka  drogi  w  Mościskach  (wniosek  zgłoszono  na
poprzedniej sesji ). Na nawierzchni drogi (od strony Gójska do Mościsk) gromadzi
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się  woda  ,  w  miejscu  gdzie  trzeba  hamować  .  Obiecywano,  że  zostanie  to
naprawione kiedy będzie budowana II część drogi , ale  nie zostało wykonane .
Interweniował w tej sprawie w powiecie .
- Pan Leszek Bieńkowski – zgłosił uwagi krytyczne dot. zasypywania  zagłębień
na drogach sypkim piaskiem przez równiarkę.   Powinno się spulchnić ziemię i
dopiero równać drogę .  
-  Wójt  Gminy  –  przekazał  do  Zarządu  Dróg  Powiatowych  w  Sierpcu  sprawę
naprawy drogi w Mościskach , obiecano w ciągu dwóch tygodni naprawić . 
Podczas  remontów  dróg  musi  odbywać  się  odpowiednia  współpraca  z
mieszkańcami . Często rolnicy własnym sprzętem pomagają w równaniu dróg ,
wówczas są widoczne efekty . 
-  Przewodniczący Rady – przypomniał  radnym, że z końcem kwietnia br.  mija
ustawowy termin złożenia oświadczeń o stanie majątkowym wraz z kopią zeznania
podatkowego (PIT) za 2010 r. .

Do punktu 5 porządku  obrad :
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński dokonał zamknięcia obrad VII
Sesji Rady Gminy . 

Protokółowała :                                                        Przewodniczący Rady 
Celina Szczepańska                                                                        
                                                                                  Zbigniew Kopciński 
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